
 

 

     

Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag 

den 29 april 2024 19.00 hos Ulla Thid 

Närvarande: Agneta Collberg, Siri Lundmark, Laila Månsson, Ulla Thid, 

Kjell Björk, Stefan Qviberg, Christina Qviberg och Eva Larsson. 

§ 1  Öppnande av möte, godkännande av kallelse och dagordning 

Ordförande Agneta Collberg hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2  Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemöte den 18 mars godkändes och lades till handlingarna. 

Påmindes att protokollen ska till Kalle Runristare som lägger dem på hemsidan. 

§ 3  Ekonomi 

Kjell rapporterade dagens saldo på plusgirot, 76 194 kronor. Påminnelser om 

obetalda medlemsavgifter har skickats ut.  

§ 4  Rapporter, meddelanden och inkommen post 

Inget. 

 

§ 4.1 Café Hovgården och planering framöver 

Siri har haft kontakt med Emilia Törvall. Caféet öppnar 4 maj, till att börja med 

torsdag till söndag. Vattenläckan i entrén är åtgärdad med nytt tak. Viss målning 

och tapetsering inomhus gjord.  

§ 5  Arbetsläget inom ansvarsområdena 

a) Uppgården: Några träd som växer lite väl nära museet och toaletterna ska 

ses över och eventuellt tas ner/beskäras. Bestämdes att fruktträden ska beskä-

ras till nästa år. Bagarstugans fönster och fönsterbleck bör rengöras, Laila 

och Ulla ordnar. Bråten utanför bagarstugan är borttagen/eldad. Ser bra ut. 

b) Museigruppen: Staffan Eriksson och Anita Björk har donerat en tegelkärra, 

en vedkälke samt flera skomakar-”grejer”. Stefan sorterar och tar om hand. 

c) Dokumentationsgruppen: Arkeologer har tittat på området bakom kyrkan 

där en parkering ska anläggas. Inget särskilt funnet, men en hel del doku-

mentation överlämnades till Hembygdslaget, bland annat foton och kartor 

över tidigare byggnader.  

Från Kurön har vi fått en dagbok från 1922. Agneta och Eva försöker ren-

skriva den.  Ett antal bilder på verktyg tas om hand av Stefan. 



 

 

     

d) Programgruppen: Vårprogrammet rullar på. Vandringsdagen diskuterades. 

Maya, Siri och Laila bemannar samt hör om Tina Lennartsson kan hjälpa till.   

Vid besöket på Lovö Museum beslöts att samling sker 13.45 vid Lovö kyrka.   

e) Bagarstugan: Agneta hade mer än fullt på bakningsdagarna. Många barn. 

f) Örtagården och trädgården: Staketet mot komposten behövs inte längre då 

det är uppstädat där. Ulla, Laila och Berit tar tag i örtagården i mitten av maj. 

g) Hembygdsdagen: Söndag 11 augusti. Tema är 50-årsjubiléet för föreningen. 

En utställning om de viktigaste händelserna ska tas fram. Diskuterades någon 

form av minnesgåva; penna? tändsticksask? De som vill tar fram förslag till 

nästa möte. 

§ 6  Övriga frågor 

Kalle Runristare presenterade idéer kring 1) Att göra den befintliga hemsidan 

mer mobilvänlig och 2) En helt ny hemsida med upplägget att kunna klicka sig 

fram till gårdar, hus och andra intressanta platser på Adelsö. Vi funderar vidare 

kring vad vi skulle vilja ha med på sidan för att kunna få kostnadsförslag. 

Kjell undrade om revisor Helén Lampert Sandin kallas till mötena. Det gör hon. 

Stefan informerade om att Föreningsrådet ordnat med sittplatser vid Magnus  

Ladulås-statyn. 

 

§ 7  Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte blir måndagen den 27 maj 19.00 i Uppgården. 

 

§ 8  Mötets avslutande 

Ordförande Agneta tackade för visat intresse och särskilt för det goda fikat och 

förklarade mötet avslutat.  

Vid protokollet  Justeras 

 

Eva Larsson  Agneta Collberg 


